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Spørsmål og innspill til Arena fra 

Senterpartiet og Rødt v/Trude Jægtvik og 

Allan Zvanut – Basseng, rehabilitering m.m.   
(Mottatt 18.11.2022) 

hei, 

her er spørsmål til budsjett, samt forslag for å legge inn i arena: 

• Kafe for eldre som drives av frivillige. AK bidra med kr 10 000,- 

• Vedr reduserte åpningstider i bassenget: Ønskelig med graderte forslag til 

redusering av åpningstid (som ytterligere en dag stenging eller andre former for 

redusert åpningstid, f.eks. tidligere stenging på kvelden - tidspunkter hvor det er 

lite besøkende) 

• Bidrag til Havnafestivalen 

• Støtte til Sømna rehabilitering: kr 1 000 000,- 

• Vedr pkt. 032, drift: Hva vil det koste med en ekstra miljøarbeider i 

ungdomsskolen? 

• Asfaltering: Legge inn tiltak som kun gjelder for 2023 

• Spørsmål vedr psykolog: Muligheter for interkommunalt samarbeid vedr 

stillingen? 

• Hvilke kommunale bygg kan legges ut for salg? 

• Sommerskolen: Etterlyser evaluering av tilbudet 

• vedr pkt 062, bruk av bibliotek: Ønsker mer informasjon om dagens bruk av 

bibliotek i skolen 

• Vedr pkt 046, drift, om renhold av basseng: Vil dette tiltaket medføre innsparing 

på annet område? 

mvh 

Allan Zvanut (gruppeleder Rødt) og Trude Jægtvik (gruppeleder Sp) 

 

Besvarelse 
(Delvis besvart 25.11.2022) 

• Åpningstider basseng: forskjellige varianter lagt inn i Arena 

• Bidrag til Havnafestivalen: forslag til støtte på kr 200 000,- for I Havna på Kaia 

lagt inn i Arena 

• Støtte til Sømna rehabilitering: forslag til støtte på kr 1 000 000,- lagt inn i Arena 

• Asfaltering: Lagt 4 forskjellige forslag/tiltak inn i Arena.  

 

• Hvilke kommunale bygg kan legges ut for salg: Per tiden ingen bygg som kan 

selges. 

 

• Vedr pkt. 046, drift, om renhold av basseng: Vil dette tiltaket medføre innsparing 

på annet område: Driftstiltak 046 er nedtrekk på vedlikehold 1 mill i 2023. Og har 

ikke noe innvirkning på renhold. 
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Men det kan være greit å merke seg at tiltak 003 renhold i basseng er for ut økning av 

en stilling til renhold i bassenget. Et tiltak som ikke er valgt av rådmannen da tiltak 038 

redusert tilbud i badet ble valgt.  

Bakgrunnen for tiltak 003:  

Renhold i bassenget utføres i dag av badeverter som innehar flere roller i kulturbadet.  

Renholdsbehovet i bassenget ble ikke kartlagt og kalkulert ved åpningen. En slik 

beregning kunne gitt et godt grunnlag for bemanningsbehovet. Hadde dette vært på 

plass, ville man kanskje ikke vært i en situasjon der man erfarer at kvaliteten på 

renholdet bærer tydelig preg av å være underdimensjonert. Et ev. nedtrekk/innsparing er 

det ikke snakk om, heller om å få tilført ressurser. Det kan også nevnes at mange 

aktivitetstilbud og lange åpningstider vil være kostnadsdrivende. 

Det er ikke noe ledig kapasitet i renholdsavdelingen som kan overføres til bassenget, 

avdelingen er sånn høvelig riktig bemannet.  

Badevaktene har per i dag renholdet lagt til sin stilling. Badevaktene kan, og bør, utføre 

noen renholdsoppgaver. De bør derimot ikke ha alt ansvaret, da de ikke er fagarbeidere.  

De som utfører dette renholdet må være faglig sterke, de trenger særskilt kunnskap om 

bl.a. kjemikaliebruk, hygiene og effektive metoder.  

Bassengrenhold er mer tidkrevende enn ordinært renhold, flere steg enn ordinært 

renhold.   

 

Innspill til Arena fra Arbeiderpartiet og 

Sosialistisk Venstreparti v/Ole-Gerhard Rinø 

– Ettermiddagsmøter i kommunestyret 
(Mottatt 21.11.2022) 

Hei 

Kan vi få et tiltak som går på ettermiddagsmøter for kommunestyret. Tidligere har dette 

gitt et beløp med full effekt på kroner 350 000. ¨ 

Sv og Ap ber om dette.  

 

Med vennlig hilsen 

Ole-Gerhard Rinø 

lærer 

olerin@vgs.nfk.no 

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022) 

mailto:olerin@vgs.nfk.no
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Tiltaket legges inn i Arena 

Innspill til Arena fra Arbeiderpartiet og 

Sosialistisk Venstreparti v/Ole-Gerhard Rinø 

– Flytting av ungdomstrinnet 
(Mottatt 21.11.2022) 

Hei David 

Sv og Ap ber om at tiltaket ved flytting av ungdomstrinnet på Søvik flyttes til 

Sandnessjøen ungdomsskolen  

Det er langt fra sikkert at tiltaket vil bli prioritert.  

 

Med vennlig hilsen 

Ole-Gerhard Rinø 

lærer 

olerin@vgs.nfk.no 

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022) 

Tiltaket legges inn i Arena. 

Innspill til Arena fra Senterpartiet og Rødt 

v/Trude Jægtvik og Allan Zvanut – Flytting 

av ungdomstrinnet 
(Mottatt 23.11.2022) 

Hei, 

Her er ytterligere ett forslag for å ta inn i arena: 

Vedr investering pkt. 005: Åsheim terrasse: dele beløpet på 2 år og forskyve til 2025 og 

2026. 

 

Mvh 

Allan Zvanut (gruppeleder Rødt) og Trude Jægtvik (gruppeleder Sp) 

 

Besvarelse 
(Besvart xx.xx.xxxx) 

Ikke besvart pr 23.11.2022 

mailto:olerin@vgs.nfk.no


 

 

  Spørsmål og svar – politiske partier | Alstahaug kommune 6 av 6 

Spørsmål og innspill til Arena fra By og Land 

v/Arne Langset – Endring av rammer mellom 

områdene  
(Mottatt muntlig i formannskapets møte den 25.11.2022) 

Konsekvenser ved endring av rammer mellom områdene?  

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022) 

• Ramme-endring fra finans til samfunnsutvikling samtlige år i ØP-perioden: kr. 

22 803 000. 

 

 


